
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 19 og 26. marts 2024 
 
Deltager: Mette Bukholt, Lone Tør, Pia Larsen, Vibeke Olsen, Karin Haubjerg Larsen, Kaja von Buchholtz 
Fraværende: Mette Haldan 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Konstituering af bestyrelsen Formand: Mette Bukholt  
Næstformand: Lone Tøt  
Kasserer: Pia Larsen og Vibeke Olsen deler 
opgaven  
Sekretær: Pia Larsen  
Bestyrelsesmedlem: Karin Haubjerg 
Larsen.  
Suppleant: Kaja von Buchholtz.  
Suppleant: Mette Haldan.  
 
Distriktsrepræsentant: Spørger Elisabeth 
 
Oplysningerne opdateres på Go, DGI og i 
Fanø Sparekasse. 
 
Den fremtidige henvendelse til 
bestyrelsen skal ske på mail: 
bestyrelsenfanorideklub@gmail.com. 
 
Den beslutning har vi taget i bestyrelsen 
fordi vi også ønsker at dyrke ridesporten 
i klubben i vores fritid.  
 
Hvis der er et drift problem som skal 
løses her og nu eller en elevpony der er 
syg - så skal du selvfølgelig henvende dig 
direkte til de ansvarlige i rideklubben. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
Vibeke 
 
 
Alle 
medlemmer 
 

2. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Til handicapridning mangler der hjælp, så 
har du lyst - kan du kontakte Lone Tøt 
 
Der er et behov for en ”stige” med gelænder 
til opstigning på hest i forbindelse med 
handicapridning. 
 
Der kommer fugle ind under taget i 
udlejningsboligen. En tømmer kommer for 
at få det løst. 

Alle 
medlemmer 
 
Mette 
 
 
 
Mette 

3. Møde mellem bestyrelsen 
for Fanø Ridecenter og Fanø 
Rideklub 

Forslå kommende mødedatoer til 
Ridecenterets bestyrelsen. 

Pia  

4. Lokaletilskud Mette Bukholt, Vibeke Olsen og Pia Larsen 
har søgt ved Fanø Kommune. 
 
De sidste børneattester er udarbejdet for de 
som underviser. 
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5. Økonomi Prislisten på Fanø Rideklubs hjemmeside 
blev gennemgået og fundet i orden med de 
priser som er i regnskabsprogrammet. 
 
Kasser har endnu ikke fået adgang til 
banken, til de som har et tilgodehavende 
ved klubben er informeret. 

 
 
 
 
 

6. Urørt skov på Fanø – skal vi 
gøre indsigelser? 

Christina Løjtnant har skrevet et fint 
forslag til høringssvar for bestyrelsen. 
Desværre er høringsfristen overskredet, 
og vi har ikke fået indsendt høringssvaret i 
tide. Men vi besluttede, at sende 
høringssvaret til kontaktperson i 
kommunen og håber på at de vil læse 
vores indsigelser. 

 

Mette 

7. Elevponyer - status Den tidligere bestyrelse har besluttet, at der 
skiftes smed til Brian Møller på grund af pris. 
Elisabeth vil fremover være ansvarlig. 
 
Nelly skal have en ny sadel og Stormys sadel 
skal kontrolleres. 
 
Hopperne og Stormy har fået ordnet tænder 
og det så fornuftigt ud. 
 
Der tages gødningsprøver den 3. april af 
rideskolens heste til Marianne. Husk at 
udfylde seddel på hver hest/pony. 
 
Stomy skal blive i stalden indtil 
sommersæsonen, hvor hestene skal ud at 
stå om natten. Driften af Stormy skal drøftes 
sammen med elevflokken på det tidspunkt. 
 
Det undersøges om Fanø Materialegård har 
en brugt ”fejebørste” liggende som vi kan 
overtage til elevponyerne. 
 
Mille Bøgedahl og Mathilde Skovsbo skal 
betale kr. 265,- per måned for lån af 
elevpony 1 gang per uge. 
 
Mette Bukholt tager 4-6 vagter om ugen i 
stalden og det giver hende 2 friridninger om 
ugen på Stormy uden betaling og derudover 

Karin 
 
 
 
Lone 
 
 
 
 
 
Vibeke, Lone og 
Mette 
 
 
Bestyrelsen 
 
 
 
 
Lone 
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betales kr. 265 per måned for deltagelse i 
undervisning 1 gang om ugen på Stormy. 

8. Mødding Michael kan håndtere den container som 
John Nielsen har tilbudt rideklubben. 
Containeren installeres og afprøves. 
Løsningen skal evalueres senere. 

 
 
 
Bestyrelsen 

9. Marker og hegn Der bestilles 2 sække gødning og måske 
græsfrø hos Danish Agro 

Pia bestiller 
efter afklaring 
med Elisabeth 

10. Status for jubilæumsfest Der er etableret 2 udvalg for henholdsvis 
Åbent Hus og et Festudvalg. Udvalgene skal 
afstemme deres økonomi med bestyrelsen. 

Bestyrelsen 

11. Status på levering af 
wrapballer fra Bent 
(Tjæreborg) 
 
Bestilling af wrapballer til 
næste sæson 

Der er blevet leveret. 
 
 
 
Michael Baun kontaktes for at høre om han 
kan levere 20-25 wrapballer til næste 
vintersæson for elevponyerne 
 
Michael Baun kontaktes om han kan levere 
hø til næste sæson. 

 
 
 
 
Karin 
 
 
 
Karin 
 
 

12. Udvalg/opgaver Elisabeth har udarbejdet en oversigt over de 
opgaver som hun har og vi besluttede at 
vende tilbage til Elisabeth for at høre hvilke 
opgaver hun gerne vil beholde efter at hun 
er trådt ud af bestyrelsen.  
 
Bestyrelsen har fordelt kontakten til 
udvalgene således: 
 
Juniorudvalg: Vi skal høre hvad de unge 
gerne vil og hvad betyder noget for dem. 
Spørger om Sarah vil være tovholder. 
 
Sportsudvalg: Kontakt i bestyrelsen 
 
Aktivitetsudvalg: Kontakt i bestyrelsen 
 
Etablissementsudvalg og PR-udvalg. Vi tager 
en snak om dette når begge bestyrelser, 
rideklub og ridecenter, har møde. Punktet 
sættes på dagsordenen. 
 
Dragestævneudvalg er nedlagt. 

Mette 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
Lone 
 
Pia 
 
Sekretær 
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Cafeteriaudvalg: Vi skal forsøge at finde en 
blandt forældrene til børn og unge der rider 
om at tage dette ansvar. 
 
Hestevelfærdsudvalg: Nedlægges. 
 
Opgaver: 
 
Afklaring om Åse, Vibeke og Elisabeth er 
faste hjælpere på Late Night og Aktiv 
tirsdage 
 
 
Late night: Vi har sagt ja til deltagelse i det 
omfang vi kan finde hjælpere. Vi skal finde 
nogle der vil arrangere dette og Elisabeth vil 
gerne være til stede med udstyr. Tina 
Wohlert spørges om hun vil tage ansvaret 
for at skaffe hjælpere. 
 
Aktiv tirsdag ved Nyform: Vi har sagt ja til at 
deltage i det omfang vi kan skaffe hjælpere. 
Tina Wohlert spørges om hun vil tage 
ansvaret for at skaffe hjælpere. 
 
SommerCup 
 
Foldere, opfølgning ved Elisabeth. 
 
Evt. færdiggørelse af foldere 
 
 
Betalingslister undervisning. Aftales 
nærmere med Elisabeth. Elisabeth skal 
fortsætte og evt. ændringer aftales 
nærmere. 
 
Marker: Omlægning, gødning, fordeling af 
markerne. Elisabeth indkaldes til et møde i 
bestyrelsen for at fortælle om hvad der skal 
ske. 
 
Lone Tøt og Vibeke Olsen tager opgaverne 
vedr. dyrlæge, ormeprøver og tandlæge for 
elevponyerne. 

 
Vibeke er 
tovholder 
 
 
 
 
 
 
Vibeke af klarer 
dette 
 
 
 
Karin 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
 
Mette 
 
Mette  
 
Pia 
 
 
Vibeke og Pia 
 
 
 
 
Pia 
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13. Sommerliv Klubben har modtaget en invitation fra 
Vesterland om at deltage i et officielt event 
den 2.4 2024 sammen med de øvrige 
foreninger på Fanø i forbindelse med vores 
modtagelse af kr. 40.000. 
 
Det er besluttet, at advokaten skal skrive en 
orientering til Fanø Kommune om at 
forskriften for udendørs 
musikarrangementer ikke er gældende i 
lokalplan 48, jf. vejledning fra Esbjerg 
Kommune. 

Lone og Mette 
deltager 

14.  Indkomne mails Påskeferiegæster, der takkes nej 
 
 
Uddannelse af underviserne: 4 gange om 
året. 1. gang i 2024 inden sommerferien. Vi 
spørger om Rikke vil aftale med Trine. 
 
Gaver til tidligere bestyrelsesmedlemmer for 
deres store arbejde i bestyrelsen: Elisabeth, 
Julie, Sarah. 
 

Mette 
 
 
Pia 
 
 
 
Kaja 

15. Evt. Lejekontrakter: Klubben vil arbejde på at 
opdaterer dem der er og sammenligne med 
forslag fra DRF og gennemgåes med Vibeke 
Dittrich. 
 
DRFs forslag på lejekontrakt findes 
 
Gennemgang af forslag på lejekontrakter til 
en senere bestyrelsesmøde. 
 
 
Næste møde bliver den 15. april kl. 18:30. 
 
Arbejdsdag: 4. maj, alternativ 25. maj skal 
afklares med bestyrelsen for ridecenteret og 
skal derfor sættes på dagsordenen til det 
kommende møde. 
 

Mette 
 
 
 
 
Pia 
 
Sekretæren 
 
 
 
Bestyrelsen 
 
Sekretæren 


